
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 
Vedrørende L 1 - Forslag til Lov om Finanslov for 2025. 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 5 af 7. oktober 2024. Spørgsmålet er stillet efter øn-

ske fra Christina Olumeko (ALT). 

 

 

Rasmus Stoklund 

/ Mikkel Dirks 

  

11. oktober 2024 
J.nr. 2024 - 249 

  

Offentligt
L 1 - endeligt svar på spørgsmål 5

Finansudvalget 2024-25



 

 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren, henset til at 95 pct. af Spillemyndighedens indtægter er gebyrfinansierin-

ger, oplyse, hvorfor man forventer, at indtægterne stiger med ca. 13 mio. kr. i 2025 sam-

menlignet med 2024? Ministeren bedes i denne sammenhæng oplyse, om det er planlagt 

at pålægge spilindustrien højere og/eller flere gebyrer. Der henvises til anmærkningerne til 

§ 9, konto 09.41.01. Spillemyndigheden (Driftsbev.) 

 

Svar 

Spillemyndigheden forventer en stigning i indtægter i 2025 ift. 2024 som følge af en række 

forhold. Gebyrerne på væddemål- og onlinekasino er justeret med ca. 5,5 mio. kr., som 

følge af de nye opgaver på matchfixingområdet. Derudover er der en stigning i indtæg-

terne på det nye gebyrområde for leverandørtilladelser svarende til 3,7 mio. kr. Hertil 

medfører den generelle stigning i bruttospilleindtægten (dvs. indskud minus gevinst) på 

væddemål- og onlinekasino og nye tilsynsopgaver vedrørende Landbrugslotteriet og Vare-

lotteriet øgede indtægter.   

 

Der er på nuværende tidspunkt ikke planlagt at ændre yderligere i gebyrsatserne for spilin-

dustrien. Eventuelle ændringer af gebyrerne drøftes af forligskredsen bag spillovgivningen 

i forbindelse med indgåelse af spilaftaler. Spiludbyderne skal imidlertid betale et højere ge-

byr, når bruttospilleindtægten stiger bl.a. som følge af behovet for større tilsyn. 
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